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Novi predsednik Vlado Barabaš
Sprejete programske usmeritve za delo v
prihodnjem letu / Beseda o ukinitvi
časopisa »Zbor občanov«

članl obfilnske konference
Socialistične zveze so na letni
programski seji, ki je bila sredi
decembra, obravnavali poročilo
o delu OK SZDL in njenih orga-
nov v preteklem letu in sprejeli
programske usmeritve za delo v
prihodnjem letu. Ko so razprav-
Ijali o delu in opravljenih nalo-
gah (poudarke iz poročila o delu
kot tudi programske usmeritve
smo objavili v prejšnji številki)
so predvsem kritično ocenill de-
iovanje Socialistične zveze v
krajevnih skupnostih. Menili so,
da je njeno delovanje v celoti
gledano zadovoljivo, da pa bo
potrebno vložiti več naporov za
poživitev dela uličnih odborov in
hišnih svetov oziroma hišne sa-
mouprave. To bo ob širokih ka-

drovskih pripravah na delegat-
ske volitve v letu 1986 ena po-
glavitnih nalog v prihodnjem
letu.

Ta in pa mnoge druge zahtev-
ne naloge. ki stoje pred Sociali-
stično zvezo, bodo zahtevale iz-
jemno aktivnost njenih članov.
Ta pa kot je bilo večkrat poudar-
jeno, v večini krajevnih skup-
nosti leži na starejSih Ijudeh -
upokojencih, kl bi jih bilo po-
trebno razbremeniti. To pa bo
možno le, te bomo v krajevno
samoupravo vključili več mladlh,
ki so sedaj bolj ali manj le opa-
zovalci dogajanj iri še vse pre-
malo vključeni v družbenopoliti-
fino in samoupravno delovanje
krajevnih skupnosti.

Na letni programski konferen-
ci občinske konference Sociali-
stične zveze so se dotaknili tudi
analize o delovanju delegatske-
ga sistema v krajevnih skup-
nostih in njihovem delovanju kot
osnovnih celic naše družbe. Iz
razprave je bilo videti, da so v
mnogih krajevnih skupnostih
gradivo, pripravljeno za javno
razpravo. vzeli kot pripomoček
za lažje iskanje lastnega mesta,
uspehov in napak. Ta pogled na
lastno delovanje, ki je bil povsod
dovolj kritičen, bo sedaj omo-
gočil lažje delo v prihodnje in
odpravljanje ugotovljenih po-
manjkljivosti.

S to oceno sta se strinjala tudi
gosta letne programske seje Bo-
žena Ostrovršnik - članica
predsedstva RK SZDL in Tone
Florjančič - predsednik mestne
konference SZOL. Božena
Ostrovrinlk je v svojem govoru
poudanla, da nima često prilio-
ke poslušati tako poglobljenih
razprav lastnih problemih. saj je
v zadnjem času bolj y modi kriti-
zirati druge zlasti viSje organe,
ne pa napake iskati v svoji sre-
dini.

Zapažena ie bila tudi razprava

Vlado Bartbai, novl pradtadnlk
občintkg konlaranca Soclallštt-'
čne ivaza dalovnaga l/udtlva
LJubl/ana - Batlgrad.

Branka Gospodlnjačkega, ki je
opozoril, da je mnogo poštenih
delavcev že dolgo razmišljalo o
problemih, ki so sedaj stopili v
ospredje. To je dobro, da o njih
odkrito in brez strahu spregovo-
rimo. kajti le tako lahko preseže-
mo sedanje stanje. Dotaknil se
je tudi zborov občanov v krajev-
nih skupnostih in opozoril, da
so podatki o njih alarmantni.
Slabo obiskani zbori kažejo na
to, da so tudi vodstva krajevnih
skupnosti v mnogih primerih od-
tujena od krajanov, zato bo po-
trebno v bodoče sklicevati od-
bore, ki bodo nepoBredno zade-
vali vsakega krajana, kajti le taki
zbori so dobro obiskani in se na
njih razvije tudi ustvarjalen dia-
log. Kritično je spregovoril tudi
o delegatskem sistemu. Po nje-
govem mnenju so delegacije in
deiegati dovolj aktivni a žal ni-
majo enakovrednega vpliva na
odločanje. Menil je. da so nam
samoupravne interesne skup-
nosti ušle z vajeti, se razbohotile
in da jih bomo sedaj težko po-
novno obrzdall.

Momo Radosavljevlč pa se je
dotaknil vprašanja racionaltzaci-

|i dela v delegatskem sistemu.
To delo bl bilo potrebno racio-'
nalizirati. saj se sedaj gomilijo
kupi papirjev, ki jih je težko kva-
litetno proučiti v najširSem dele-
gatskem prostoru. Dejal je, da
se krajevne skupnosti ne bi sme-
le preveč zapirati v svoje meje in
poudaril, da povsod tam, kjer so
bolj odprti lahko opazimo večjo
aktivnost. Lep primer za to so
razna društva, denimo KUD Sta-
dion, Partizan ali pihalna godba,
ki odlično delujejo ne glede na
različne meje in zato dosegajo
tudi dobre rezultate.

Več zanimivih vprašanj so
sprožili tudi predstavniki mla-
dinske organizacije, pri čemer
smo se lahko prepričali, da mla-
dinske organizacije dobro delu-
jejo v tistih krajevnih skup-
nostih, kjer imajo interes za nji-
hovo deiovanje mladinci sami,
medtem ko tam, kjer jih ustanav-
Ijamo »bolj na silo«, njihovo de-
lovanje ni vedno zadovoljivo ozi-
roma sploh zamre.

člani občinske konference
(od 70 se je seje udeležilo kar 56
ilanov) so sprejeli tudi rebalans
finančnega načrta občinske
konference za letošnje leto. V
okviru te točke je bilo sliSati tudi
.Tinenje enega od predstavnikov
KK SZDL. da občinsko glasilo
»Zbor občanov« ni več tako bra-
no kot nekdaj oziroma da ga Iju-
dje sploh ne berejo več ter bi ga
bilo treba enostavno ukiniti.
Večina se s tem ni strinjala in
menila, da bi bilo potrebno o
tem spregovoriti bolj pogloblje-
no na osnovi temeljite strokovne
analize. pavšaliziranje pa lahko
naredi več škode kot koristi.

Na dnevnern redu so bila tudi
kadrovska vpraSanja Uvodoma
je podpredsednica OK SZDL Gi-
ta Vončina posredovala nekaj
najpomembnejših podatkov o
tem. Povedala je, da je doseda-
nji predsednik Alojz Strmole
pred časom odšel v pokoj. a se
kljub temu obvezal ter s tem
seznanil občinsko konferenco
na februarski seji, da bo funkci-
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Letna ptogtamska seja
občinske konfetence SZDL

Nadal). • 1. stranl

jo predsednika opravljal nepro-
(esionalno do nadaljnjega. Ker
|e letna programska seja občin-
ske konference tudi priložnost
za kadrovske spremembe, je
Alojz Strmole v pripravah na njo
pretekli mesec seznanil pred-
s«dstvo, da želi prenehati z
opravljanjem svoje funkcije in
zaprosil za razreSitev. Zato je bil
sprožen postopek za evidentira-
nje novega možnega predsedni-
ka. V tern postopku so bili
opravljeni razgovori s sedmimi
moinimi kandidati. Na podlagi
rezultatot veh aktivnosti, ki sodi-
jo v stalne kadrovske priprave
na volitve vseh nosilcev družbe-
nih funkcij. je predsedstvo so-
glasno sklenilo, da v okviru svo-
jih pristojnosti evidentira kot
možnega kandidata za predsed-
nika OK SZOL Vlada Barabasa,
dosedanjega sekretarja občin-
8ke konference.

V postopek evidentiranja, ki je
trajal do 5. decembra, je pred-
sedstvo pozvalo vseh 28 krajev-
nih organizacij SZDL, družbene
organizacije in društva ter druž-
benopolitične organjzacije obči-
ne naj obravnavajo in sprejmejo

•pobude za evidentiranje.
V tem postopku sta blla evi-

dentirana 2 kandidata: Vlado
Barabas in AndreJ UJčlč, po izte-
ku postopka pa je krajevna kon-
ferenca SZDL Brinje sklenila
predlagati za evidentiranje mož-
nih kandidatov še tovariša Mar-
jana Jelena in Glto Vončlna.

V končni fazi je koordinacijski
odbor za kadrovska vprašanja, v
skladu s sklepom o kandidacij-
skem postopku, dolofiil predlog
kandidata za predsednika OK
SZDL in sicer Viada Barabata.

Predlog je bil zasnovan na
ugotovitvi, da tovariž Barabaš iz-
polnjuje pogoje, ki so postavlje-
nl v merilih in kriterijih za oprav-
Ijanje funkcije predsednika OK
SZDL in na podlagi pozitivne
ocene opravljanja dosedanje
funkcije sekretarja občinske
konference, in sicer, da je kvali-
tetno in vestno izpolnjeval dolž-
nosti sekretarja, da se je angaži-
ral na dolžnostih in akcijah, ki
so presegale sekretarske delov-
ne naloge ter s tem prispeval k
širši aktivnosti organizacije in
hitrejiemu reševanju družbenih
vprasan), ki so se porajala v ok-
viru družbenopolitične skup-
nosti. Po krajii razpravi je bil
sprejet sklep, da se razreSi funk-
cije predsednika OK SZDL Aloj-
za Strmoleta ter se ga glede na
njegovo pripravljenost izvoli za
člana predsedstva OK SZDL ter
da se za novega predsednika
izvoli Vlada Barabaša Člani
konference so te sklepe z javnim
glasovanjem potrdili ter s tem
izvolili Vlada Barabaša za pred-
sednika OK SZDL. Hkrati so
izvolili Rudl|a Smrekar|a za čla-
na nadzornega odbora OK
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